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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 242)
20 lutego 2015 r.
Komisja Rolnictwa i Rozwoju Wsi, obradująca pod przewodnictwem posła 
Krzysztofa Jurgiela (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o ochronie zdrowia zwierząt i zwalczania chorób zakaź-
nych zwierząt (druki nr 3148 i 3164),
– sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wziął Tadeusz Nalewajk podsekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Roz-
woju Wsi.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Agnieszka Jasieńska, Andrzej Knia-
ziowski i Dariusz Rzepnikowski – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Dariusz 
Dąbkowski – legislator z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):

Otwieram posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Porządek dzienny przewiduje 
rozpatrzenie  poprawek  zgłoszonych w czasie  drugiego  czytania  do projektu  ustawy 
o zmianie  ustawy  o ochronie  zdrowia  zwierząt  oraz  zwalczaniu  chorób  zakaźnych 
zwierząt  (druki  nr  3148  i 3164)  i ewentualnie  sprawy  różne.  Czy  są jakieś  pytania 
do porządku obrad? Nie słyszę. Stwierdzam, że porządek został przyjęty. Przystępujemy 
do rozpatrzenia poprawek.
Poprawki nr 1  i 2 musimy rozpatrywać  łącznie. Panie mecenasie proszę o krótki 

komentarz.

Legislator Dariusz Dąbkowski:
Tak jest, pierwszą i drugą poprawkę proponujemy rozpatrywać łącznie, panie przewod-
niczący, to wyniknęło  już po przyjęciu sprawozdania przez wysoką Komisję, chodziło 
o doprecyzowanie tych zmian w art. 45 i 46. Uważamy, że to jest taka uwaga z pograni-
cza merytoryki i legislacji, nasza opinia w zakresie tych poprawek jest pozytywna.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Stanowisko rządu?

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi Tadeusz Nalewajk:
Tak, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Dziękuję. Czy są pytania? Jeśli nie ma, czy ktoś jest przeciw pozytywnemu zaopiniowa-
niu poprawek? Nie słyszę. Komisja opiniuje pozytywnie.
Poprawka nr 3.

Legislator Dariusz Dąbkowski:
Łącznie – legislacja, doprecyzowanie, odesłanie.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Dziękuję bardzo.

Podsekretarz stanu w MRiRW Tadeusz Nalewajk:
Rząd jest za.
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Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Rząd  jest za. Czy są pytania? Nie słyszę. Uznaję, że poprawka została zaopiniowana 
pozytywnie. Ten punkt zamykamy.
Sprawy różne. Może pan minister powie,  jak tam na blokadach, informacje świeże 

dla Komisji, bo wczoraj były uzgodnienia z Radą Ministrów, czy pan jest zorientowany, 
co tam uzgodniono?

Podsekretarz stanu w MRiRW Tadeusz Nalewajk:
Nie jestem panie przewodniczący, bo nie odbierałem petycji, odbierał minister Plocke. 
Byłem w Sejmie.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Dobrze. To na następnym posiedzeniu Komisji poprosimy w takim razie. Prosimy, żeby 
przygotować informację z protestów i z uzgodnień. Czy są inne jakieś wnioski, pytania? 
Poseł Ajchler chciał o coś zapytać? Proszę bardzo.

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
W sprawach różnych zapytam pana wiceministra Nalewajka, padła informacja dzisiaj 
w środkach masowego przekazu, że rozmowy z rolnikami pod Radą Ministrów są bliskie 
rozwiązania. Chciałbym, aby pan minister w dwóch słowach powiedział, co jeszcze różni 
stronę rządową…

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Ale  już było  to pytanie panie pośle. Pytałem, pan minister odpowiedział,  że nie  jest 
zorientowany, bo nie przyjmował petycji.

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Szkoda, panie przewodniczący, że mi pan nie przerwał w pierwszym zdaniu, bo bym 
oszczędził trochę czasu, ale tak, to panie ministrze prosiłbym, żeby pan się zorientował. 
Jeśli pan przewodniczący jeszcze w dniu dzisiejszym zwoła posiedzenie Komisji, a głę-
boko wierzę, że tak to będzie, to wtedy byśmy tę informację otrzymali.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Dziękuję bardzo. Zamykam posiedzenie Komisji.


